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Vragen: 
 
Blz. 3. Terugblik verduurzaming 2017-2022 
In 2017 zijn vijf gebouwen aangewezen als showcase locaties en is een 
eerste start gemaakt met de verduurzaming van de Kinderboerderij De 
Goudse Hofsteden, Chocoladefabriek, Cultuurhuis Garenspinnerij, 
Ontmoetingscentrum Van Noord en de Goudse Schouwburg. 
 

1. Kunt u aangeven waarom bij de nagestreefde verduurzaming en in de 
Goudse schouwburg in het recente verleden toch weer een nieuwe 
aardgasketel is geplaatst? 

 
Blz. 6: Om Nederland voor te bereiden op klimaatverandering blijft de 
gemeente zich inzetten op klimaatadaptatie. Hittestress en wateroverlast gaan 
we tegen door het toevoegen van extra vierkante meters biodivers groen in de 
stad, in lijn met de geformuleerde ambities uit het bestuursakkoord. 
 

2. Worden droogte en overstromingen ook meegenomen? 
 

3. Wordt er bij het vergroenen van het gemeentelijk vastgoed rekening 
gehouden met de toenemende (zoet)watervraag die dit extra groen met 
zich meebrengt? 

 
Blz 12. De voortgang van het verduurzamingstraject zal breed worden 
gecommuniceerd via de website en social media kanalen van de gemeente 
 

4. Worden hiervoor ook de traditionele media (zoals huis-aan-huisbladen) 
gebruikt? 

 
Blz.12. Een derde van de meters is niet slim. Er vindt in 2023 een 
inventarisatie plaats om de meters te verslimmen, zodat een totaalbeeld van 
het energieverbruik en de CO2-uitstoot in de energiemonitor 
ontstaat. De energiemonitor is de tool om de voortgang van de 
verduurzamingsdoelstelling bij te houden. 
 

5. Heeft deze inventarisatie plaatsgevonden? 
 

6. Wat was het resultaat van de inventarisatie? 

 



Het resultaat van de inventarisatie van het huidige energieverbruik is dat een 
startpunt kon worden bepaald om de Co-2 reductie te kunnen meten. 

7. Zijn de niet slimme meters ondertussen vervangen door slimme 
exemplaren en zo niet wat is dan daarvan de oorzaak? 

 
Antwoorden: 
 
Ad. 1 
Het aardgasvrij maken was voor het 1e vatgoedverduurzamingsprogramma 
geen uitgangspunt. Het doel van de verduurzaming in 2017-2022 was om Co-
2 reductie te bewerkstellingen alsmede het energieverbruik terug te brengen. 
 
‘Van Noord’ is het eerste aardgasvrije gebouw in het gemeentelijk vastgoed. 
 
Ad. 2 
Deze opgave ziet niet op het oplossen van het risico op droogte en 
overstromingen, anders dan de toepassing in het kader van klimaatadaptatie, 
zoals groene daken en toevoeging van vierkante meters groen.  
 
Ad. 3 
Het college is ervan bewust dat extra groen in de regel om meer water vraagt. 
Per project zal worden bezien of door slimme toepassingen kan worden 
voorzien in de extra waterbehoefte, bijvoorbeeld door middel van de opvang 
van hemelwater door regentonnen.  
 
Ad. 4 
Voorafgaand aan de uitvoering zal worden bezien welk 
communicatieinstrument(en) passend is, in relatie tot de aard van de 
voorgenomen activiteiten. Huis-aan-huisbladen zullen daarbij nadrukkelijk 
worden overwogen.  
 
Ad. 5 
Er heeft een inventarisatie plaatsgevonden om inzicht te krijgen in het 
energieverbruik en de daarbij behorende Co-2 uitstoot. Deze resultaten 
vormen de basis voor de routekaart.  
 
Ad. 6 
De resultaat van de inventarisaties van de energiemeters is dat een derde van 
de meters niet verslimd is. 
 
Ad. 7 
Op dit moment wordt gewerkt aan het verslimmen van de nog niet slimme 
meters. Dit is één van de eerste acties uit de routekaart, waarvan de 
uitvoering is voorzien in de periode 2024-2027. 
 
 
 
 
 
 



 
 

 
 

 

 
 


